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Vraag om uitleg van mevrouw Bianca Debaets aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd 

voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: Inclusiviteit schoolteams in het Nederlandstalig onderwijs in Brussel 

___________________________________________________________________________ 

 

Mijnheer het collegelid, 

 

Begin deze maand berichtte De Standaard over de mate waarin de lerarenkamers in Vlaamse 

scholen inclusief zijn voor mensen met een beperking. Uit cijfers, opgevraagd in het Vlaams 

Parlement, bleek dat er slechts 200 personen met een beperking actief zijn in het Vlaams 

onderwijs, op een totaal van 16.000 werknemers.  

 

Gezien het Nederlandstalig onderwijs nog steeds met o.a. een lerarentekort kampt, stel ik u 

graag volgende vragen: 

 

 Hoeveel mensen met een beperking zijn er tewerkgesteld in het Nederlandstalig 

onderwijs in Brussel? Kan u indien mogelijk een globaal overzicht geven van de 

functies die zij invullen, welke soort beperking ze hebben en op welk onderwijsniveau 

zij veelal tewerkgesteld zijn. Welke opmerkelijke tendensen zijn er vast te stellen en 

kan u deze toelichten? Biedt de VGC of het OCB eventueel bijkomende ondersteuning 

aan?  

 

 Bent u in gesprek met actoren uit het veld omtrent dit dossier? Welke actoren werden 

betrokken bij deze oefening? Welke knelpunten werden geïdentificeerd of welke 

maatregelen of acties werden voorgesteld om meer mensen met een beperking toe te 

leiden naar de schoolteams? Op welke manier neemt u dit mee in de vorming of 

bijsturing van uw beleid ter zake? 

 

 Ging u hierover reeds in gesprek met de bevoegde Vlaamse minister? Welke acties of 

maatregelen werden er overeengekomen? 

 

 Welke aanvullende maatregelen bestudeert u in dit kader? Welke budget trekt u hiervoor 

uit? 

 

Ik dank u alvast voor uw antwoorden. 

 

 

Bianca Debaets 

 

 


